

3. Is there any central authority, within the government, responsible for the operation of Crown corporations and, if so, what is it?

4. Are any of the corporations listed in part 1 obligated to report annually to Parliament and (a) if so, what are their names (b) if not, what are their names and to what authority do they report?—Sessional Paper No. 302-2/1,356.

Mr. Goodale, Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council, presented,—Return to the foregoing Order.

Resolved,—That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House copies of minutes of meetings, letters, telegrams, studies, etc., between the government, the Province of Newfoundland and/or the Municipal Councils, Chambers of Commerce, development associations or other interested organizations having to do with Rail Transportation in the Constituency of Humber-St. George's-St. Barbe.—(Notice of Motion for the Production of Papers No. 29.—Mr. Marshall).

Resolved,—That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House a copy of the Order in Council authorizing the Canadian National Railways to acquire Canada and Gulf Terminal Railway Limited.—(Notice of Motion for the Production of Papers No. 69—Mr. Allard).

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Pursuant to Standing Order 58, Mr. Hamilton (Swift Current—Maple Creek), seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton), moved,—That, in the opinion of this House, the transportation policies of this Government have failed to meet the needs of urban and rural Canada.

After debate thereon, proceedings on the motion expired.

A Message was received from the Senate informing this House that the Senate had passed the following Bills, without amendment:

Bill C-8, An Act to amend the Financial Administration Act and to repeal the Satisfied Securities Act;

Bill C-54, An Act to amend the Excise Tax Act (No. 2).

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Whittaker for Mr. Ritchie on the Standing Committee on Agriculture.

3. Existe-t-il au sein du gouvernement une instance responsable des sociétés de la Couronne et, dans l'affirmative, laquelle?

4. Certaines sociétés énumérées dans la partie I sont-elles tenues de rendre compte de leurs activités annuelles au Parlement et, a) dans l'affirmative, lesquelles, b) dans la négative, lesquelles et à quelle instance rendent-elles compte? (Document parlementaire n° 302-2/1356).

M. Goodale, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé, dépose la réponse à l'ordre susdit.

Il est résolu,—Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de tous les procès-verbaux des réunions, lettres, télégrammes, études et autres, échangés entre le gouvernement, la province de Terre-Neuve ou les conseils municipaux, les chambres de commerce, les syndicats d'initiative ou tout autre organisme intéressé au domaine du transport par chemin de fer dans la circonscription électorale de Humber-Saint-Georges-Sainte-Barbe.—(Avis de motion portant production de documents n° 29—M. Marshall).

Il est résolu,—Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de l'arrêté en conseil autorisant les Chemins de fer Nationaux à faire l'acquisition de la société *Canada and Gulf Terminal Railway Limited*.—(Avis de motion portant production de documents n° 69—M. Allard).

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

En conformité des dispositions de l'article 58 du Règlement, M. Hamilton (Swift Current—Maple Creek), appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton), propose,—Que, de l'avis de la Chambre, les politiques des transports du gouvernement n'ont pas répondu aux besoins des secteurs urbains et ruraux du Canada.

Après débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées.

Le Sénat transmet un message à la Chambre pour l'informer qu'il a adopté, sans amendement, les bills suivants:

Bill C-8, Loi modifiant la Loi sur l'Administration financière et abrogeant la Loi sur la libération des garanties.

Bill C-54, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (n° 2).

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Whittaker en remplacement de M. Ritchie sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.